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ПРОТОКОЛ 

№ 15 

 
Днес, 24.02.2025 г., от 15.30 ч. в зала 304 на община Шумен се състоя 

заседание на ПК по „Екология, селско стопанство, води, зимно поддържане 

на уличната мрежа, бедствия и аварии”. 

 

На заседанието присъстваха:  

Светлозар Начев    - председател 

Васил Тодоров     - зам.-председател  

Павел Караиванов           - член 

Златин Кайряков                    - член  

Гюнай Тефиков            - член  

Александър Денев           - член 

Димитър Александров            - член.  

 

На заседанието присъстваха още: г-жа Д. Русева - зам.-кмет по 

„Европейски политики, екология и туризъм“; г-н Р. Въков - началник отдел 

ПОЗОП; г-н Ст. Георгиев - зам.-директор на ОП „Чистота“.   

 

Заседанието беше открито и ръководено от председателят на ПК г-н Св. 

Начев. С 6  гласа „за”, без „против”, без „въздържали се” и един не гласувал 

комисията прие следния   

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 
I. Докладни записки за предстоящата сесия:   

1. Закупуване на нивомер - докладна записка от общински съветници 

от „Възраждане“  /т. 1 от дневния ред на сесията/,   /материалът е от 

предходната сесия/; 

2. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и 

дейността на Общинско предприятие „Чистота“ - докладна записка от 

проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  /т. 7 от дневния ред на сесията/; 

3. Свикване на ОС на Асоциацията по ВиК  - Шумен за закупуване 

на нивомер - докладна записка от общински съветници /т. 15 от дневния ред 

на сесията/; 

4. Предоставяне на активи - публична общинска собственост (ПОС), 

съгласно чл.19 от Закона за водите - докладна записка от проф. Хр. 

Христов - кмет на община Шумен   /т. 16 от дневния ред на сесията/; 

5. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за 

календарната 2024 година - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет 

на община Шумен   /т. 25 от дневния ред на сесията/. 
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II. Текущи докладни записки:   

1. Покана за свикване на Общо събрание на съдружниците на „ВиК-

Шумен“ ООД, на 25.02.2025 г.   /вх. № 26-00-563 от 17.02.2025 г./. 

III. Разни. 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА  

Докладни записки за предстоящата сесия 

 

 

1. Закупуване на нивомер - докладна записка от общински съветници 

от „Възраждане“  /т. 1 от дневния ред на сесията/,   /материалът е от 

предходната сесия/. 

 

Г-н Св. Начев - „Тази докладна записка е от предходното заседание на 

ОбС. Предполагам, че ще бъде оттеглена.“ 

Г-н Ал. Денев - „За сега няма да я оттегляме.“ 

Г-н П. Караиванов - „На Консултативния съвет г-н Ив. Обретенов каза, че 

ще я оттеглят.“ 

Г-н Св. Начев - „На бюджетна комисия я оттеглиха по принцип. Г-н 

Обретенов беше там. Те вкарват друга точка - т. 15 от дневния ред, която също 

е свързана със закупуване на нивомер. На практика двете точки се дублират. 

Давам думата на един от вносителите - оттегля ли се т. 1?“ 

Г-н Ал. Денев - „Ако г-н Обретенов казва, че ще я оттегли.“ 

Г-н Д. Александров - „Логично е да бъде оттеглена, след като е внесена 

подобна точка.“ 

 

 

ПК не гласува по докладната записка.   
 

 

2. Изменение и допълнение  на правилника за устройството и 

дейността на Общинско предприятие „Чистота“ - докладна записка от 

проф. Хр. Христов - кмет на община Шумен  /т. 7 от дневния ред на сесията/. 

  

Г-н Ст. Георгиев - „Промяната се налага понеже преминаваме към ресора 

на г-жа Русева.“ 

Г-н Зл. Кайряков - „Г-жо Русева, какво наложи тази управленска 

структура да бъде внесена и в правилниците за дейността? До сега през 

годините е имало такова разделение - всеки заместник-кмет да отговаря за 

някои от предприятията, но е ставало на база вътрешни заповеди.“ 

Г-жа Д. Русева - „В началото устно ми беше казано, че двете предприятия 

са към мен, нямах никакъв юридически документ. Тогава адвокат Гатев каза, че 

това трябва да стане с промяна на устройствения правилник, а не със заповед на 

кмета. Такава заповед беше издадена преди около месец.“ 
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Г-н Зл. Кайряков - „Двадесет години до сега винаги се е знаело кое 

предприятие към кой заместник-кмет е.“ 

Г-жа Д. Русева - „Да, но този устройствен правилник в моя ресор не 

фигурира и е по-добре да го има.“  

 

 

С 5 гласа „за”, без „против”, без „въздържали се” и 2 не гласували ПК взе 

следното решение - подкрепя докладната записка.   

    

  

3. Свикване на ОС на Асоциацията по ВиК  - Шумен за закупуване 

на нивомер - докладна записка от общински съветници /т. 15 от дневния ред 

на сесията/. 
 

Г-н Ал. Денев - „Аз като вносител мога да кажа, че сме изменили 

докладната, консултирали сме се с г-жа Аспарухова. Мисля, че има нужда от 

такъв нивомер. Все пак гражданите на Шумен трябва да знаят какво е нивото на 

язовира. Знаете, че има голяма опасност лятото да има режим на водата, както 

ще има и в Бургас най-вероятно.“ 

Г-н Д. Александров - „Темата с нямане на вода ще се отложи за известно 

време, защото след този сняг язовирите ще се напълнят. По принцип обаче, е 

хубаво да има контрол.“ 

Г-н Зл. Кайряков - „Спомням си, че на предната сесия г-жа Русева каза, че 

във внесената докладна има правен проблем.“ 

Г-жа Д. Русева - „Да, но тогава докладната беше внесена по друг начин.“ 

Г-н Ал. Денев - „Така е, сега докладната е изменена.“ 

Г-жа Д. Русева - „Тогава искаха община Шумен да постави нивомер, сега 

предлагат това да бъде направено след предложение от АВиК.“ 

Г-н В. Тодоров - „Вода ще има и мисля, че шуменци трябва да бъдат 

спокойни. Падналият сняг ще се отрази много добре, дори и за земеделските 

стопани ще има вода, така си мисля. Все пак, трябва да има на входа и на 

изхода, най-вече на изхода, възможност да се знае колко вода се източва от 

язовира. Това всички го искат.“ 

Г-н Св. Начев - „Мнението ви за предложението да бъдат направени 

хидроложки проучвания?“  

Г-н В. Тодоров - „Трябва да бъдат направени, наистина никой не знае 

колко е „мъртвия обем“.“ 

Г-н Д. Александров - „Задължително трябва да бъдат направени такива 

проучвания.“ 

Г-жа Д. Русева - „Но това трябва да бъде възложено на „Напоителни 

системи“.“ 

Г-н П. Караиванов - „Необходимо е да се препоръча да бъдат направени 

такива хидроложки проучвания.“ 
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Г-н Св. Начев - „Точно това е записано и в т. 4 от проекта за решение в 

докладната записка.“ 

 

С 5 гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се” ПК взе следното решение 

- подкрепя докладната записка.   

Г-н Г. Тефиков заявява, че би гласувал със „За“. 

 

 

4. Предоставяне на активи - публична общинска собственост (ПОС), 

съгласно чл.19 от Закона за водите - докладна записка от проф. Хр. 

Христов - кмет на община Шумен   /т. 16 от дневния ред на сесията/. 
 

 

Няма коментари по докладната записка. 

 

С 6 гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се” ПК взе следното решение 

- подкрепя докладната записка.   

 

 

5. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за 

календарната 2024 година - докладна записка от проф. Хр. Христов - кмет 

на община Шумен   /т. 25 от дневния ред на сесията/. 
 

 

Няма коментари по докладната записка. 

 

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” ПК взе следното 

решение - приема за информация отчета за изпълнението на решенията на 

Общински съвет за календарната 2024 година.   

 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА  

Текущи докладни записки  

 

1. Покана за свикване на Общо събрание на съдружниците на „ВиК-

Шумен“ ООД, на 25.02.2025 г.   /вх. № 26-00-563 от 17.02.2025 г./. 

 

 

ПК прие за информация поканата за свикване на Общо събрание на 

съдружниците на „ВиК-Шумен“ ООД, на 25.02.2025 г.    
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ПО ТОЧКА ТРЕТА  

Разни 

 

Г-н Св. Начев - „Г-жо Русева, предвидена ли е сума за проектиране за 

подмяна на водопреносната мрежа в с. Кладенец?“ 

Г-жа Д. Русева - „Входирахме докладна записка до ЗОП-а за четирите 

села за хидрогеоложки проучвания. Отговориха ни, че няма свободен код за 

такива проучвания. Трябва да мине голяма процедура, за над 50 000 лв. Иначе и 

четирите села са включени.“ 

Г-н П. Караиванов - „Като цяло, малките населени места трябва в тази 

посока да вървят и да могат да бъдат захранвани с локални водоизточници.“ 

Г-жа Д. Русева - „Снабдяват се с вода от с. Ивански, но трасето е много 

дълго - 17-18 км, и дава аварии. Преносната тръба е много стара, местността е 

пресечена.“   

 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 15.50 ч. 

 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК: /П/ 

                 /Св. Начев/ 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛЧИК: /П/ 

     /М. Шарбанова/ 


